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fotogalerie

Kadaňské pivní slavnosti
Už dávno neplatí, že pivo pijí jen štamgasti ve 4. 

cenové. Kultura pití zlatavého nápoje se v posledních 
letech velmi pozvedla. Zakládají se pivotéky i pivní 

festivaly. Jedním z nich jsou i Kadaňské pivní slavnosti.
Podrobnosti na straně 2.

oblíbená letní soUtěž se vrací

Nejlepší květinová výzdoba
Květy v oknech, na záhonech, kam se jen podíváte. Mít 
město pěkné na pohled, je vždycky příjemné. vrací se 

letní soutěž, prostřednictvím které radnice odměňuje ty, 
kteří se starají, aby bylo..
Podrobnosti na straně 4.

setKání nadaných dětí

Víkend na Sluníčkové škole
věnovat se rozvoji talentu nadaných dětí je stejně 

důležité, jako věnovat se dětem, které potřebují 
pomoci z potíží. Krajské setkání nadaných dětí hostila 

kadaňská sluníčková škola (3. ZŠ).
Podrobnosti na straně 3. 

KláŠterecKoU ordinaci provoZUJe neMocnice Kadaň

Problémy s dětskou ambulancí

Chcete dostávat  upozornění z radnice?
Nainstalujte si aplikaci Česká obec - načtěte QR kód

nebo na www.ceskaobec.cz

nebeZpečná KřižovatKa ZMiZí

Začne výstavba „kruháku“ na silnici 13

Fotografie Císařského dne 1993-2000
Kulturní zařízení Kadaň prosí všechny, kdo mají 

jakékoliv fotografie z císařského dne v uvedeném 
období, zda by je nezapůjčili. fotografie poslouží 
ke vzniku knihy, která bude dokumentovat historii 
této významné kulturní události.

fotografie můžete donést do informačního centra v ulici Jana Švermy č. 7. tam 
si je poté taky opět vyzvednete. to znamená, že o své fotografie nepřijdete, ale         
vrátí se vám v pořádku zpět. 

Komín na odstřel

Dočasně je ordinace pro klášterecké pacienty umístěna na dětském oddělení Nemocnice Kadaň. 
Foto M. Šíl

veliký problém řešil Klášterec nad 
ohří, když před časem ukončila provoz 
jedna ze dvou posledních ordinací pro 
děti a dorost (původně byly ve městě 
čtyři). na výzvy pro lékaře, které tamní 
radnice vyhlašovala, nikdo nereagoval. 
pomoc nabídla kadaňská nemocnice. 
„My jsme se na budoucí problém s ne-
dostatkem dětských lékařů dokázali 
připravit v předstihu, máme jich dost, 
a tak můžeme pomoci sousednímu 
městu,“ řekla k tomu patricie Kotalíková, 
primářka dětského oddělení a náměstek 
pro léčebnou a preventivní péči.

dosavadní dětská ordinace se na čas 
přesunula do kadaňské nemocnice. „Je 
to opravdu jen na chvíli, než se prostory 
zrenovují do odpovídajícího stavu,“ 
uvedl ředitel kadaňské nemocnice petr 
hossner. dočasná ordinace je umístěna 
v prvním patře dětské polikliniky. 
Klášterecká by měla být otevřena na 
původním místě pravděpodobně od 
srpna. ordinační hodiny budou od 
pondělí do pátku od 8 hodin. v pondělí 
a pátek do 12 hodin, v úterý a ve středu 
do 11.30 a poté od 12.30 do 14.30. déle 

bude otevřeno ve čtvrtek, a to do 16 
hodin. ordinovat by měl jeden lékař, aby 
své pacienty poznal a děti si mohly na 
svého pana doktora (či paní doktorku) 
zvyknout. po dohodě s pojišťovnami 
se podařilo převést nejen kartotéku, 
ale i sestru, která pacienty zná. přijímat 
budou i nové. „Jsme moc rádi, že se 
problém podařilo vyřešit. s kadaňskou 
nemocnicí plánujeme i další spolupráci,“ 
řekl klášterecký starosta Štefan drozd.

nemocnice Kadaň patří městu, 
které zařízení dlouhobě podporuje. 
Každoročně se částka určená pro 
nemocnici pohybuje kolem 20 miliónů 
korun. „snažíme se pomáhat i jinak,“ řekl 
starosta Jan losenický. „hledáme cesty, 
jak zlepšit parkování u nemocnice, což 
by mělo v budoucnu vyvrcholit stavbou 
parkovacího domu. Město poskytuje 
i byty pro lékaře a zdravotnický 
personál. plánované vybudování domu 
se zvláštním režimem pak odlehčí 
nemocniční ldn a její prostory budou 
moci být využity k rozvoji dalších 
oddělení,“ dodal kadaňský  starosta. 

                                                                  M. Šíl

Křižovatka na silnici číslo 13 se konečně 
dočká přestavby na „kruhák“. Již v čer- 
venci by měla začít stavba okružní 
křižovatky, která nahradí stávající 
průsečnou úrovňovou křižovatku. 
přestavbou bude zajištěna větší 
bezpečnost a plynulost silničního 
provozu.

„okružní křižovatka je navržena jako 
jednopruhová o vnějším průměru 46 m, 
se šířkou okružního pásu 4,8 m. povrch 
vozovky je asfaltový, povrch prstence je 
betonový lemovaný na styku s vozovkou 
přejízdným kamenným obrubníkem a na 
rozhraní se zelení kamenným silničním 
obrubníkem,“ uvedla dana Zikešová                                                         
z tiskového oddělení ředitelství silnic a 
dálnic čr. okružní křižovatka bude mít 
středový ostrov tvořený zeminou, která 
bude oseta travním semenem. výška 

zemního tělesa uprostřed ostrova bude 
1,5 metru. tím by mělo být zamezeno 
průhledu přes okružní křižovatku. 
K vytvoření ostrova budou použity 
odstraněné stmelené vrstvy stávající 
vozovky. betonové zpevnění středového 
prstence bude přizpůsobeno průjezdu 
nákladních souprav a nadrozměrnému 
nákladu ve směru Klášterec nad ohří 
– Kadaň a průjezdu nadrozměrnému 
nákladu v přímém směru Klášterec nad 
ohří – chomutov. 

Zhotovitel stavby za 8,687 mil. Kč 
bez dph je společnost strabag a.s. 
Zprovoznění stavby je naplánováno na 
říjen tohoto roku.

o přesném termínu zahájení a finální 
podobě dopravního omezení vás 
budeme včas informovat.     M. Šíl

Mapa s vyznačením budoucí okružní křižovatky. Foto ŘSD

v pátek 23. června zmizel po padesáti 
šesti letech ze světa komín elektrárny 
prunéřov i. Komín vysoký 200 metrů byl 
odstřelen v 10.30.

„bylo to symbolické ukončení 
éry lelektrárny,“ řekl mluvčí čeZ ota 
schnepp. „provoz elektrárny prunéřov 
i byl ukončen v rámci dekarbonizace a 
strategie viZe 2030 - čistá energie Zítřka, 
deklarované skupinou čeZ. lokalita 
bude i nadále sloužit energetice, ale 
již zcela čisté a moderní. lokalita může 
posloužit například projektu výstavby 
součástí bateriového řetězce, výstavbě 
plynového zdroje pro dodávku tepla či 
pro solární park,“ doplnil ještě mluvčí.

                                            Text a foto M. Šíl
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Kadaňské pivní slavnosti
tradiční oslava piva a pivní kultury se pro letošek vrátila na místo, kde se zrodila. 

do zahrad františkánského kláštera. a nutno říct, že uzavřený a zelený areál zahrad 
festivalu svědčí víc než náměstí. letos se sešlo třináct malých pivovarů, které lidem 
nabídly téměř padesát vzorků piv všech typů. nechyběly tradiční spodně kvašená 
piva, ležáky, desítky a dvanáctky, ale kdo měl chuť, mohl samozřejmě ochutnat 
i vítečná piva svrchně kvašená. piva ipa či apa.  partnerem Kadaňských pivních 
slavností je toyoda gosei.  M. Šíl

pivo s dobrýM JMéneM

10 let pivovaru Chalupník

Čepovalo se do již tradičních kelímků s logem KZK, které si lidé mohli umýt ve špílboji. 
Foto Jiří Hub

K pivním slavnostem samozřejmě patří i 
dobrá hudba. Jednou z kapel, které bavily 
publikum, byla formace The Crash. Hrála 
osvědčené rockové hity od šedesátých let a 
hrála je s vervou a nasazením. Velmi příjemné 
muzicírování. Foto M. Šíl

Pivní slavnosti bez hlasování o Kadaňský 
korbel by nebyly úplné. Hlasovací bedny byly 
na malém pódiu u občerstvení Konírna. Každý 
z návštěvníků měl letos jeden hlas, čili jednu 
pivní zátku, kterou mohl hodit pivu, jež ho 
nejvíce nadchlo. Foto J. Hub 

Zajímavou hudební atrakcí byl Flaškinet. Duo, 
které kromě kytary používalo i skleněné lahve 
naplněné vodou. A i z fota je vidět, že i na lahve 
se dá hrát na plné pecky. Foto J. Hub

Jedním z pivovarů, které se přijely představit, 
byl i Safari pivovar z Dvora Králové. A s ním 
dorazil i kadaňský rodák a ředitel tamního 
Safari Parku Přemysl Rabas. Foto J. Hub

Výsledky hlasování o Kadaňský korbel přinesly 
úspěch i překvapení. Bronzový korbel získal 
Safari pivovar. Stříbrný Pivovar Červený 
Vlk a zlato pak Školní pivovar ze Žatce za 
jedenáctistupňové pivo s poetickým názvem 
Hořký apríl (na fotu zástupce pivovaru přebírá 
cenu).
Mezi muzikou se ale i soutěžilo. Například se 
měřily pivní pupky (snímek vpravo). A když 
začala hrát kapela Piknik s písněmi Michala 
Tučného, nikomu příliš nevadilo, že se spustil 
prudký, ale krátký déšť. Pivní slavnosti se 
vydařily. Všechna tři fota Jiří Hub

Rodina Chalupníkova pohromadě. 
Foto M. Šíl

Okno do duše Rudolfa Koblice

pokud bychom chtěli charakterizovat 
perštejnský pivovar pivo chalupník, dala 
by se říct jedna prostá věta. pivo, které 
má dobré jméno. od počátku se téhle 
rodinné firmě podařilo vybudovat si 
pověst dobrého piva. a po celých deset 
let ji neztratit. pivo chalupník totiž právě 
oslavilo kulaté výročí.

„pivo mi od malička chutnalo,“ říká 
majitel a zakladatel pivovaru Miroslav 
chalupník. „Jednou jsem seděl v chýši 
a pil jejich pivo. a jak jsem popíjel, 
napadlo mě, proč nemít taky svoje pivo. 
svoje dobré pivo. takže rozhodnutí 
bylo rychlé,“ vzpomínal Miroslav 
chalupník. „potom mi to pořád vrtalo 
hlavou. původně jsem si totiž myslel, 
že to bude jen malý pivovárek. pro 
kamarády, rodinu...nic většího. ale                                     
s dalšími informacemi přišlo i vědomí, že 
lepší bude pivovar větší. ta fabrika si to 
zaslouží. Koupil jsem ji pro kovovýrobu, 
ta pak šla do útlumu, a tak tu máme 
tenhle náš rodinný pivovar. a sem se to 
hodí, do té přírody.“

nejdůležitější osobou pivovaru ovšem 
není majitel, ale sládek. chalupníkovi 
měli při výběru dobrou ruku. „Máme 
stejného sládka celou tu dobu. Už 
před založením jsme spolu objeli 
pár pivovarů, abychom získali nějaké 
informace. on mi pak poradil co a jak. 
a postupem času se z nás stali opravdu 
dobří kamarádi,“ řekl Miroslav chalupník.

nabídka pivovaru je stálá. světlá 
desítka a dvanáctka a tmavá dvanáctka. 
K tomu potom speciály. „v zimě vaříme 
piva silnější, v létě potom slabší. pro ty 
cyklisty tady na léto,“ prozradil majitel.

a jak bylo řečeno na začátku - pivo        
z perštejna má dobré jméno. pravidelně 
vyhrávalo na nedalekých Kadaňských 
pivních slavnostech a za celých deset 
let nezakolísalo v kvalitě. „Je to vlastně 
velký výkon, že jsme to dali dohromady 
a udrželi. vlastně jen v rodině. přitom 

nikdo z nás není z oboru. a je hodně lidí, 
kteří jsou vyučení v oboru, a přesto to 
nedali,“ váží si svého úspěchu chalupník.

a plány do budoucna? K těm 
přistupuje velmi racionálně a rozumně: 
„vlastně nic moc neplánujeme. v dnešní 
době je lepší udržet se v tom standardu, 
v jakém to máme. Už to, že jsme vydrželi 
10 let, je skvělé.“ 

Kromě pivovaru mají chalupníkovi 
i pár pokojů k ubytování, restauraci a 
parkoviště pro obytná auta se sprchami 
a zázemím.

přejme, aby prvních deset let bylo 
pro pivovar jen dobou „zahřívání“, a až 
pojedete na kole kolem, nezapomeňte si 
dát jednoho skvělého chalupníka.  M. Šíl

Absurdita roku      
a Zlatý paragraf

veřejnost odhlasovala za největší 
byrokratický nesmysl dph, kterou 
musí firma zaplatit při darování věci 
například na humanitární účely v čr. 
naopak za nejprospěšnější označila v 
hlasování milostivé léto pro živnostníky. 
ankety absurdita roku a Zlatý paragraf 
jsou každoročně vyhlašovány v rámci 
podnikatelských soutěží firma roku a 
živnostník roku.

Lepší kvůli DPH věc zničit než ji 
darovat na charitu

Už to zažila nejedna firma. obnovujete 
techniku nebo nábytek v kanceláři, 
tak staré počítače nebo stoly darujete 
humanitární organizaci, která je využije 
v české republice. vcelku logické – jenže 
daruj, ale zaplať dph! to není úplně 
nejjednodušší cesta a věc, kterou by 
se chtěli podnikatelé právě zabývat.                                                                    
v praxi se spíše vyplatí konkrétní 
produkt raději zničit než ho darovat, 
a vykonat tím obecně prospěšnou 
činnost. v rámci daru musí totiž podnik 
zaplatit dph z ceny zboží, zatímco 
pokud se stejnou věc rozhodne zničit, 

paradoxně dph neodvádí a může si ji 
odečíst z pořízení věcí na vstupu.

Milostivé léto pro živnostníky na 
odvodech za sociální a zdravotní

živnostníci, drobní zaměstnavatelé 
i společnosti, které mají dluhy na 
sociálních odvodech, mohou dostat 
šanci na jejich snadnější srovnání. 
při splacení dlužného pojistného 
jim sociální správa odpustí penále a 
exekuční náklady. Úhrada je možná i ve 
splátkách. nový zákon o mimořádném 
odpuštění penále z dlužného 
pojistného na sociální zabezpečení 
a příspěvku na státní politiku 
zaměstnanosti a exekučních nákladů s 
úpravou dalšího kola milostivého léta 
schválila na svém zasedání v lednu 
2023 vláda a v květnu poslanecká 
sněmovna.  Martin Šíl

Zátiší s pohledy, památníčkem, čertem a textem 
písně. Foto M. Šíl

výstava věnovaná velké kadaňské 
osobnosti - rudolfu Koblicovi - byla 
zahájena vernisáží v kostele sv. vavřince 
v želině. Jsou na ní k vidění Koblicovy 
obrazy a připomíná osobnost učitele, 
výtvarníka a muzikanta, který ovlivnil 
mnoho žáků, studentů i hudebníků a 
jehož vliv rozhodně není a nebyl omezen 
jen na Kadaň a blízké okolí.

písně rudy Koblice zahráli při vernisáži 
jeho kamarádi a souputníci. podrobné 
informace a fotografie z vernisáže 
i výstavy přineseme v dalším čísle 
Kadaňských novin.  M. Šíl
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nové poZnatKy preZentUJe výstava na baŠtě

Hrad Perštejn - tajemný neznámý
KraJsKé setKání nadaných žáKů proběhlo v Kadani

Nadané děti na Sluníčkové škole

Druhá schůzka      
o odpadech

Digitální 3D vizualizace možné podoby hradu, kterou zpracoval archeolog Milan Sýkora na 
základě svých výzkumů. Foto M. Šíl

že nás mohou věci, o kterých si 
myslíme, že je dobře známe, překvapit, 
dokládá nedávno otevřená výstava 
věnovaná hradu perštejn. Jejím autorem 
je mostecký archeolog Milan sýkora. 
vycházel při tom z vlastního výzkumu. 
a představuje perštejn tak, jak bychom 
nečekali. Jako rozlehlé sídlo, které se 
velikostí řadí k největším hradům své 
doby. Zpracoval dokonce i 3d vizualizaci 
možné podoby hradu, která vychází ze 
zaměření, které provedl. tu si mohou 
návštěvníci prohlédnout na projekci. 

velký prostor je na výstavě věnován 
obléhání hradu v roce 1451, při kterém 
byl hrad dobyt a poničen. Zničena byla 
ovšem jen fortifikace. opevnění a vše, co 
mohlo mít jakýkoliv vojenský význam. 
obytné budovy byly zachovány, a tak 
byl i po dobytí a poničení hrad ještě 
nějakou dobu obýván. na výstavě je 

v pátek 16. června se do Kadaně 
na sluníčkovou školu sjelo přes 30 
nadaných žáků z různých koutů 
Ústeckého kraje na dvoudenní společné 
setkání. ve spolupráci s vŠcht praha pro 
ně tým učitelů a absolventů sluníčkové 
školy (3. ZŠ Kadaň) připravil lákavý 
program. 

velmi zajímavé byly například bloky 
chemických pokusů se studenty vŠcht. 
první byl hned v úvodu akce na téma 
luminiscence. „Zvídaví kluci a holky 
překvapovali učitele i studenty vŠcht 
nejen zajímavými dotazy, ale hlavně 
svými znalostmi. bylo obdivuhodné, 
co děti 1. stupně postřehnou a nad čím 
se zamýšlejí,“ řekla k tomu ředitelka 
sluníčkové školy alena roubínová. 

ve druhé části odpoledne měly děti 
na výběr. Kreativní workshop, šifrování, 
3d tisk s virtuální realitou nebo besedu o 
životě v americe.

„před večeří se děti rozprchly po 
školním areálu a pustily se do šifrování 
indicií k odhalení hesla. na tuto část 
programu se rozlosovaly do trojic. 
bylo hezké vidět, jak se skamarádily a 
dokázaly spolu pěkně spolupracovat,“ 
chválila účastníky setkání ředitelka.  
nápovědy dospěláků nebyly potřeba. 
heslo zvládli vyluštit všichni. radost byla 
veliká, zlaťáky za odměnu se jen sypaly 
a bublifuk na obří bubliny měl úspěch. 
den plný zážitků završila večeře u ohně a 
posezení s kytarou. 

sobotní program zahájil starosta 
Jan losenický, který přišel účastníky 
pozdravit a zaujal ho i druhý blok 

pokusů. počasí sice trochu zlobilo, 
ale většinu programu bylo možné 
uskutečnit venku. došlo tedy na 
výbuchy, gejzíry pěny, doslova kouzla      
s tekutým dusíkem a na výrobu zmrzliny. 
děti výskaly nadšením a dospělákům 
přecházel zrak.

pak přišli ke slovu absolventi 
sluníčkové školy.  na programu byl 
letecký simulátor, ukázka přístrojové 
desky ze stíhačky a využití dronu. 
všechno mělo děti motivovat na 
leteckou výzvu, při které měly za úkol 

připravit syrové vajíčko na pád z 2. patra 
tak, aby se nerozbilo. Měly k dispozici 
velmi omezený výběr materiálu i 
poměrně krátký čas na přípravu. přesto 
byla úspěšnost nečekaně veliká. devět 
z dvanácti vajíček dopadlo bez úhony. 
byl to zážitek. rozzářené dětské oči 
při zvedání vajíčka ze země se jen tak 
nevidí.  

„v závěru jsme požádali všechny 
účastníky o vyplnění reflexe. potěšila 
nás velmi kladně hodnocená přátelská 
atmosféra na naší škole, příjemné 
prostředí, skvělé jídlo a pohoda. některé 
děti poznamenaly, že zjistily, že ve dvou 
se to lépe táhne. dobrá zkušenost do 
života,“ dodala ještě alena roubínová a 
svěřila se s tím, že z víkendové akce má 
velmi dobrý pocit. „děkuji Městu Kadaň, 
že tuto akci podpořilo. příprava byla 
náročná, ale stála za to. ráda bych moc 
poděkovala všem pedagogům, kteří 
akci připravili. Jejich souhra a nasazení 
byly obdivuhodné. velké poděkování 
si zaslouží i paní kuchařky. Šly do toho 
s námi. neváhaly, zkrátily si víkend a                   
z příspěvku od našeho zřizovatele 
Města Kadaň připravily vynikající bohaté 
občerstvení,“ řekla na závěr. 

Účastníci byli tak nadšeni,  že je                
v jídelně odměnili dlouhým potleskem. 

                                                                      M. Šíl

Demonstrace luminiscence. Foto M. Šíl

3D tisk. Foto M. Šíl

Milan Sýkora při vernisáži. Foto M. Šíl Model hradu a jeho okolí. Foto M. Šíl

k vidění mnoho nálezů z hradu i jeho 
okolí. Zajímavé jsou například zbytky 
kompozitní munice do palných zbraní. 
lákadlem může být i model obléhacího 
stroje.

výstava je otevřena na minoritské 
baště o prázdninách denně mimo 
pondělí od 10 do 17 hodin.   M. Šíl

další společné jednání měst našeho 
regionu ohledně budoucnosti v nak-
ládání s odpady proběhlo v chomutově.

„svůj záměr prezentovala 
představitelům měst a obcí firma 
actherm,“ řekl Jan losenický, který 
se jednání zúčastnil coby kadaňský 
starosta. „firma by ráda energeticky 
využívala - lidově řečeno pálila - odpad, 
který vyprodukují naše města. Jde 
o strategii, která se dnes uplatňuje 
primárně,“ řekl k setkání starosta.

Záměr firmy je dimenzován na 60 tisíc 
tun odpadu ročně. v současnosti města 
dohromady vyprodukují asi 35 tisíc tun 
a předpokládá se, že číslo klesne pod 30 
tisíc tun. Zbytek kapacity by byl doplněn 
odpadem z průmyslových podniků.

Města hledají společné řešení 
zpracování komunálního odpadu 
kvůli neustále se zpřísňující legislativě, 
která zvedá ceny za skládkování a do 
budoucna jej úplně zakazuje.   M Šíl

Provoz firmy Actherm. Foto Actherm.cz
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Soutěž o nejlepší květinovou výzdobu 
ve městě Kadani a jeho okolí

Město Kadaň vyhlašuje další ročník o 
nejlepší květinovou výzdobu. tradičně 
je vyhlášena ve dvou kategoriích. 
bytový dům a rodinný dům. přihlásit 
je možné jen objekty 
určené k trvalému byd-
lení, tedy nikoliv chaty, 
chalupy nebo zahrád-
kářské osady. podrobná 
pravidla najdete na 
webu
www.noviny-kadan.cz.

Město rozšířilo zákaz pití alkoholu  
na další lokalitu

Tepelné hospodářství - další opravy

Lokalita s vyznačenou působností zákazu konzumace alkoholických nápojů.

od 1. července vstoupí v platnost 
novelizovaná vyhláška města o zákazu 
požívání alkoholických nápojů na 
vybraných veřejných prostranstvích. 
podnětem k její změně bylo chování 
některých lidí na nábřeží Maxipsa 
fíka v úseku mezi Zajícovým převisem 
(půjčovnou lodiček) a bývalou 
restasurací Kotva. „byly tam problémy     
s lidmi, které bych nazval rádobyrybáři,“ 
uvedl k tomu starosta Jan losenický. 
„scházeli se a pili. tropili hluk, dělali 
nepořádek a obtěžovali lidi, kteří se 
procházeli po nábřeží. proto jsme se 

rozhodli rozšířit platnost vyhlášky i na 
toto území,“ vysvětlil starosta.

vyhláška o zákazu konzumace 
alkoholu na veřejných prostranstvích 
platí už na sedmnácti lokalitách Kadaně. 
toto bude tedy osmnácté. Zákaz neplatí 
za všech okolností. přímo ve vyhlášce 
jsou definovány výjimky. Jde zejména 
o zahrádky restaurací a provozoven 
v jejich otevírací době a také o řádně 
ohlášené akce pro veřejnost. při nich 
je konzumace alkoholických nápojů 
povolena.                    M. Šíl

Kadaňská plavecká hala už má 
následovníka - Strakonice

Když představitelé města mluvili o 
tom, že instalace nafukovací haly nad 
plavecký bazén jako alternativy pro 
zimní období bude inspirací pro další 
města, nebyla to planá slova.

původně se zdálo, že první, kdo 
se pustí „kadaňskou cestou“, bude 
hradec Králové. tam ovšem došlo ke 
komplikacím, a tak se prvním městem, 
které si pořídilo stejnou halu jako Kadaň, 
staly strakonice.

v těchto dnech skončil dvoutýdenní 
zkušební provoz. ten doladil 
elektroinstalaci, prověřilo se natápění 
bazénu a podle dodavatelské firmy 
calypso group - haly, povrchy, bazény 
je vše připraveno na zimní provoz, který 
poběží od září letošního roku. M. Šíl

Strakonická hala ve zkušebním provozu. 
Foto Calypso Group

po třiadvaceti letech provozu došlo 
k havarijní situaci na primárním vedení 
v areálu kadaňské výtopny. „po takové 
době už je to očekávané,“ řekl jednatel 
tepelného hospodářství Kadaň dušan 
Kučera. podle jeho slov byla netěsnost 
odstraněna a událost neměla naprosto 
žádný dopad na dodávky tepla a teplé 
vody pro obyvatele Kadaně.

„K definitivní opravě přikročíme příští 
rok při plánované odstávce dodávky 
tepla. letos k ní nedošlo a není ani 
plánována,“ dodal dušan Kučera.

Jednatel tepelného hospodářství 
informoval i o průběhu budování 

výměníku, který bude využívat odpadní 
teplo z chlazení zimního stadionu pro 
ohřev vody bazénu koupaliště. práce 
pokračují, byly ovšem zpožděny kvůli 
dlouhým dodacím lhůtám potřebného 
tepelného čerpadla a administrativním 
průtahům. Je zažádáno o prodloužení 
termínu dokončení stavby. do uzávěrky 
tohoto čísla ovšem nebyla k dispozici 
informace, že by ministerstvo o žádosti 
rozhodlo.

v každém případě se počítá s tím, že 
stavba bude dokončena nejpozději do 
konce srpna letošního roku. M. Šíl
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Méně Mláďat a Jedna Záhada

Kam zmizeli sokoli z Prunéřova?
Šestnáct sokolích mláďat hlásí letos 

„sokolí farma“ skupiny čeZ. „oproti 
loňským rekordním 33 mláďatům je 
jich letos polovina. i tak jsem ovšem 
spokojen. ostatně už jsme podobné 
„hubené“ roky v minulosti měli. 
sokoli jsou dlouhověcí a na podobné 
neúspěchy jsou od přírody vybaveni. 
takže to snad doženou v příštích letech,“ 
uvedl ornitolog václav beran, jinak také 
zoolog a kurátor sbírky Muzea města 
Ústí nad labem a výzkumný pracovník 
alKa Wildlife, o. p. s. 

v elektrárnách tušimice a ledvice 
mají sokolí páry po dvou mláďatech, 
vždy kluka a holku. v tušimicích se 

mu dokonce po utržení několika ran 
zobákem i pařáty podařilo neoznačenou 
dospělou samici okroužkovat. „ale 
elektrárna prunéřov je pro mne velikou 
záhadou. dosud se tam sokolům dařilo 
a nevyštval je ani raroh velký, jehož 
samice před časem jednu z budek 
dlouho okupovala. letos jsou ovšem        
v obou budkách poštolky. Jenže v dubnu 
to tam vypadalo, že už sokolí samice 
sedí na vejcích. vážně nevím, co se tam 
mohlo přihodit,“ řekl beran.

od roku 2011 se do světa rozletělo ze 
staveb čeZ již 147 sokolích mláďat. letos 
k nim tedy přibude 16 dalších. M. Šíl

Sokolici z Elektrárny Tušimice se  moc nelíbilo, že ji ornitolog Beran odchytil a posléze 
okroužkoval. Foto V. Beran

Festival dechových kapel úspěšný

Nedělní koncerty u Konírny Festival čajových nadšenců posedmé

Kapela Táboranka při vystoupení na festivalu. Foto Jiří Hub

v neděli 11. června se ve fran-
tiškánských zahradách uskutečnil 
již šestý ročník festivalu lidových a 
dechových kapel. přálo mu počasí i 
přízeň diváků. podobně jako u pivních 
slavností, které proběhly o den 
dříve, se ukázalo, že uzavřený areál 
klášterních zahrad je pro podobné akce 
ideální. to potvrdil i kapelník jedné ze 
zúčastněných skupin Jiří Jína, který vede 
dechovku táboranka: „Je to doopravdy 
moc pěkné prostředí, kde se nám 
dobře hrálo. navíc milí pořadatelé a 
výborný zvukař. to když se sejde, je to 
vždycky skvělé. Myslím, že i lidé museli 

být spokojení. My tedy rozhodně byli a 
děkujeme za pozvání.“

Jiří Jína ocenil i organizaci celého 
festivalu. „Když jedete z jižních čech 
a zpátky, oceníte, že všechno klape i 
časově a nejsou žádné prostoje. sám 
už dvacet let pořádám podobnou akci 
v Košťálově, takže vím, co to všechno 
obnáší. rozhodně doufám, že festival 
bude pokračovat a že si třeba znovu 
přijdeme zahrát,“ uzavřel své hodnocení 
kapelník táboranky.

celým festivalem provázel moderátor 
Jiří bláha. vstup byl volný. pořadatelem 
byla Kulturní zařízení Kadaň.  M. Šíl

sejdou se znovu na studentském 
náměstí. všichni, kdo milují čaj a kulturu 
jeho pití. a bude to posedmé v řadě.

rozložité platany se mohou těšit na 
další podařený čajový den pod tak-
tovkou kadaňského čajomilce Karla 
glasera.

bude rozhodně co pít, ochutnávat 
i na co se dívat. Kultura čaje je totiž 
spjata s tancem, hudbou i bojovým 
uměním. ani jedno z toho nebude 
chybět. 

festival čajových nadšenců se usku-
teční v sobotu 29. července od deseti 
hodin dopoledne.    Text a foto M. Šíl

nejen velké akce pro tisíce lidí se 
konají a budou konat v klášterních 
zahradách. oblíbené jsou i tzv. „malé 
koncerty“ na jevišti u restaurace Konírna. 
“o prázdninách tam máme připravené tři 
takové koncerty. bude to koncert kapely 
Úlet 9. července, recitál písničkářky 
adély radimcové 16. července a 
vystoupení trampského písničkáře vojty 
„Kiďáka“ tomáška 6. srpna,“ “ svěřila se 
ředitelka KZK Jana čechová. 

9. 7.    18.00 Úlet

16. 7.  18.00 Adéla Radimcová

6. 8.   18.00 Vojta Kiďák Tomáško

Vojta Kiďák Tomáško patří k legendám české 
trampské hudby. Je držitelem Zlaté Porty a také  
autorem písní Toulavej nebo Česačů bavlny  
bál, kterou měla v repertoáru i legendární 
kadaňská Verumka Rudy Koblice.
Foto vktomsako.net

NAČTĚTE QR KÓD
PRO PŘEHRÁNÍ 
PÍSNĚ

ČESAČŮ 
BAVLNY BÁL

NAČTĚTE QR KÓD
PRO PŘEHRÁNÍ 
PÍSNĚ

TOULAVEJ

Kadaňský pohádkový festival přivítal 
vzácného hosta, herce Jana čenského. 
tohoto “pohádkového prince” proslavily 
zejména filmové a televizní pohádky 
princové jsou na draka, Koloběžka první 
a o princezně, která ráčkovala. o vedení 
besedy se postaral moderátor Marek 
fottr.

hosté se dozvěděli i to, jak probíhají 
talentové zkoušky na konzervatoři. Je 
nutné umět improvizovat, třeba zahrát 
prskavku. Jan čenský prozradil i to, že si 
rád zahraje i něco jiného, než vyloženě 

kladného prince – například roli šílence.
věk prý člověka nezastaví, mladší 

generace ho prý spíše poznává jako 
televizního primáře. velkým rozdílem ale 
prošla filmová technika, dřívější natáčení 
na film bylo mnohem více nákladné. při 
dnešním digitálním natáčení už není 
problém levně natočit více pokusů.

interaktivní část besedy přesunula 
všechny přímo “na plac”, na natáčení 
filmu tři mušketýři, na které čenský 
rád vzpomíná i proto, že se odehrávalo 
venku. dobrovolníci z řad publika si 
mohli vyzkoušet různé filmařské profese 
– herce, režii, kameru a klapku. 

Kadaňskému pohádkovému festivalu 
přeje, aby to s ním dopadlo jak v po-
hádce. a hostům dal na rozloučenou 
tuto radu: “Šiřte lásku všude, kudy jdete. 
dejte lásku svým dětem, svému muži 
nebo ženě, sousedům od vedle. nikdy 
nedopusťte, aby od vás nějaký člověk 
neodešel lepší a šťastnější. buďte živým 
projevem boží laskavosti. laskavosti 
ve tváři, v očích, v úsměvu, v srdečném 
pozdravu. opatrujte se, přátelé.” 

generálním partnerem festivalu byla 
skupina čeZ.                    Jan Beránek

ohlédnUtí Za KadaňsKýM pohádKovýM festivaleM

Jan Čenský - Opatrujte se, přátelé

Jan Čenský. Foto Petr Kotrlík

Změna ceníku 
za ukládání suti

Od 1. 7. 2023 dochází ke změně poplatku za 
likvidaci stavební suti ve sběrném dvoře. Ruší 
se jednotná platba za přívěsný vozík ve výši 
250,- Kč.

NOVÁ CENA:  1,- Kč / kilogram stavební suti
Celková cena bude vypočítána podle 
hmotnosti uložené suti.
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Křížovku pro vás sestavil Václav Jirkovský.

SOBOTA 7. července
8,00 – 8,30 budovatelů 1154
8,45 – 9,15 Komenského u deliky
9,30 - 10,00 na strážišti 1888,
   parkoviště
10,15 - 10,45 václava havla 1090

SBĚRNÝ DVŮR 
otevírací doba

po 8.00-12.00    12.30-17.00
Út 8.00-12.00    12.30-16.00
st 8.00-12.00    12.30-16.00
čt 8.00-12.00    12.30-17.00
pá 8.00-12.00    12.30-16.00
so 8.00-16.00
neděle a státní svátky zavřeno

Turistické

Letní otevírací doba (1. 4. - 31. 10.) 

 PO 8.00 - 17.00
 ÚT 8.00 - 16.00
 ST 8.00 - 17.00
 ČT 8.00 - 16.00
 PÁ 8.00 - 17.00
 SO 8.30 - 17.00
 NE 8.30 - 17.00

CzechPoint PO-PÁ 8.00-15.00

Adresa: 
Jana Švermy 7, 432 01 Kadaň, 
telefon: +420 474 319 550
mobil: +420 725 763 497
e-mail: infocentrum@kultura-kadan.cz

informační
centrum

Rozmístění kontejnerů

originální grafiK vstoUpil do nové životní etapy

Jáhen Jan Hrubý byl vysvěcen na kněze Ústecký kraj opět 
podpořil naši 
městskou policii

Každý rok Městská policie Kadaň 
nespoléhá jen na rozpočet města, ale 
snaží se na zlepšení svojí činnosti získat 
finanční prostředky z různých dotačních 
titulů vyhlášených např. Ústeckým 
krajem nebo Ministerstvem vnitra. 
v předchozím období se například 
podařilo získat dotace na modernizaci 
městského kamerového dohlížecího 
systému nebo pořízení nového 
služebního vozidla. ani letošní rok není 
výjimkou. díky opětovné podpoře 
Ústeckého kraje, který tentokrát na 
ochranné pomůcky, výstroj a výzbroj Mp 
Kadaň poskytl 147 910 Kč. díky tomu nyní 
každý strážník dostává do služby „svoji“ 
přidělenou zbraň. Jak nám řekl Jindřich 
drozd, ředitel městské policie, strážníci 
pravidelně trénují nejen střelbu, ale 
také taktiku zásahu, aby byli na situaci 
(kterou si nikdo nepřeje), kdy budou 
muset použít služební zbraň, náležitě 
připraveni.              V. Vlasákslavnost kněžského svěcení je událost, 

kterou Kadaň nepamatuje. Zažila ho         
v sobotu 17. června, kdy svátost svěcení 
přijal dosavadní kadaňský jáhen Jan 
hrubý.

celý obřad zahrnoval několik částí a 
naplnil kostel povýšení sv. Kříže v Kadani 
nejen věřícími, ale také výjimečnou 
atmosférou a okamžiky, které i kdyby jen 
pohledem, zanechají v paměti jednoho 
každého návštěvníka nesmazatelnou 
stopu.

Jana hrubého Kadaňané dobře znají 
jako originálního grafika. v poslední 
době vedl například workshopy 
lettrismu zaměřené na grafickou hru       
s písmeny. od roku 1967 publikoval své 
grafické a karikaturní práce v mnoha 
novinách a časopisech: Mladý svět 
(osm ze zadní stránky Ms), stadion, 
Květy, technický magazín, psychologie 
dnes a v mnoha jiných. 

od roku 2016 kreslí pro Katolický 
týdeník. Jeho práce jsou publikovány 
i ve společných albech kresleného 
humoru: veletucet a prazdroj českého 
kresleného humoru. po své náboženské 
konverzi vystudoval teologii na 
Katolické teologické fakultě Univerzity 
Karlovy v praze a byl vysvěcen na 
trvalého jáhna. v letech 1993 až 2019 
žil se svou ženou anežkou v Újezdu 
pod troskami, kde působil jako 

Litoměřický biskup Jan Baxant žehná Janu Hrubému. Foto Jiří Hub

římskokatolický duchovní ve farnosti a 
okolí. Zde se svou ženou jako pěstouni 
také vychovávali osm dětí. od roku 
2020 působil jako trvalý jáhen v Kadani. 

a po svém vysvěcení nezahálel.          
v sobotu přijal otec Jan hrubý svátost 
kněžství a v neděli sloužil svou první 
mši svatou. oba dny se nesly ve velmi 
slavnostním duchu a kromě radosti 
přijali věřící i novokněžské požehnání    
z pomazaných rukou svého novokněze.

přejme otci Janovi požehnané dny.       
                                                                M. Šíl

Otec Jan Hrubý. Foto Jiří Hub
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páteK 30. 6. / 16.30 hodin
SPIDER MAN: NAPŘÍČ PARALELNÍMI SVĚTY
Miles Morales se vrací v další kapitole 
spider-verse ságy. čeká na něj epické 
dobrodružství, které přátelského 
souseda spider-Mana transportuje                   
z brooklynu napříč mnohovesmírem, 
aby pomohl gwen stacey a nové 
skupině spider-lidí proti padouchovi 
silnějšímu než cokoliv, proti čemu se        
v minulosti postavili. animovaný / Usa / 
2023 / 136 min. / 140 Kč

páteK 30. 6. / 20.00 hodin
INDIANA JONES A NÁSTROJ OSUDU
v hlavní roli se představí harrison ford 
jako legendární hrdina a archeolog, 
režie se ujal James Mangold. spolu s for-
dem ve filmu hrají phoebe Waller-bridge, 
antonio banderas, John rhys-davies, 
shaunette renee Wilson, thomas Kret-
schmann, toby Jones, oliver richters, 
isidore a Mads Mikkelsen. dobrodružný / 
Usa / 2023 / 154 min. / 150 Kč
 
sobota 1. 7. / 14.00 hodin
KRAKENTEENA RUBY
letos v létě se díky dreamWorks anima-
tion ponoříme do divokého a turbulent-
ního života na normální střední škole, 
kde studuje jedna velmi plachá teen-
agerka. ta ke svému zděšení zjistí, že je 
přímou členkou mýtického rodu moř-
ských krakenů, že její osud leží v hlubi-
nách oceánu a že jí čekají dobrodružství, 
jaká si ani ve snu neuměla představit. 
animovaný / Usa / 140 Kč

sobota 1. 7. / 17.00 hodin
MEZI ŽIVLY 3D
v jednom neobyčejném městě, kde 
společně žijí živelní obyvatelé elementu 
ohně, vody, země a vzduchu, si žije svůj 
sen i žhavá mladá žena a muž, který jde 
s proudem. Jednoho dne však oba zjistí 
něco zásadního. Uvědomí si, že i přes 
svoji naprostou protikladnost toho mají 
hodně společného. animovaný / Usa / 
160 Kč

sobota 1. 7. / 20.00 hodin
INDIANA JONES A NÁSTROJ OSUDU
v hlavní roli se představí harrison ford 
jako legendární hrdina a archeolog, 
režie se ujal James Mangold. spolu s for-
dem ve filmu hrají phoebe Waller-bridge, 
antonio banderas, John rhys-davies, 
shaunette renee Wilson, thomas Kret-
schmann, toby Jones, oliver richters, 
isidore a Mads Mikkelsen dobrodružný / 
Usa / 2023 / 154 min. / 150 Kč

neděle 2. 7. / 14.00 hodin
MEZI ŽIVLY 
v jednom neobyčejném městě, kde 
společně žijí živelní obyvatelé elementu 
ohně, vody, země a vzduchu, si žije svůj 
sen i žhavá mladá žena a muž, který jde 
s proudem. Jednoho dne však oba zjistí 
něco zásadního. Uvědomí si, že i přes 
svoji naprostou protikladnost toho mají 
hodně společného. animovaný / Usa / 
140 Kč

neděle 2. 7. / 17.00 hodin
RYCHLE A ZBĚSILE 10
ani ten nejrychlejší řidič na světě nedo-
káže ujet před minulostí. Zjistí to i drsňák 
dominic toretto, kterému osud přihrál 
do cesty nejzáludnějšího nepřítele. 
Muže, jehož kdysi připravil o všechno a 
který mu to chce vrátit i s úroky. rychle 
a zběsile, jedna z nejdelších filmových 
ság, píše (možná) svou poslední kapi-
tolu. režie: louis leterrier, hrají: vin die-
sel, Michelle rodriguez, tyrese gibson, 
chris “ludacris” bridges, Jason statham. 
akce / Usa / 2023 / 129 min. / 150 Kč

Příspěvky do rodinné kroniky přijímá 
Turistické informační centrum Kadaň 
(J. Švermy čp. 7) nebo je zašlete na 
e-mail: noviny@mesto-kadan.cz.  
Zveřejnění je zdarma.

Poděkování

Vzpomínky

dne 5. července 
to bude 8 let, co 
nás opustil pan Petr 
Krämer. Za tichou 
vzpomínku děkuje 
rodina.

9. července uplyne 
20 let, kdy nás navždy 
opustil pan Matěj 
Štros z Kadaně. stále 
vzpomíná manželka, 
děti s rodinami a 
ostatní příbuzní.

dne 9. července 
uplyne  7 let, co nás 
navždy opustil náš 
milovaný manžel, 
tatínek, dědeček 
a pradědeček, 
pan Stanislav 
Buchlák z Krásného 
dvorečka. 

stále vzpomínají 
manželka a děti             
s rodinami.

dne 19. července 
uplyne již 6 let, kdy 
nám odešel a navždy 
opustil rodinný kruh 
pan Zdeněk Nykl.

Za tichou 
vzpomínku všem, 
kteří jste ho znali, 
děkujeme.

s láskou a bolestí   
v srdci vzpomíná 

                                  rodina.
Vlastivědné procházky pro děti

chtěla bych poděkovat řediteli 
nemocnice Kadaň, panu petru 
hossnerovi, za vyřízení opravy schodů 
vedoucích od zastávky Mhd k ne-
mocnici s poliklinikou.

                                       děkuji, věra dolejší

v neděli 18. června se uskutečnil 
jubilejní 10. ročník dne otců. tento svátek 
je na počest otců, oslavující otcovství, 
vztah otce k dítěti a celkové roli ve 
společnosti. vícegenerační přihlášená 
družstva se zapojila do velké turisticko 
- vědomostní hry. Účast byla hojná 
a základna byla na střelnici, kde za 
krásného počasí probíhal i doprovodný 
program. živě hrála kapela 4. cenová 
a na závěr všichni zúčastnění obdrželi 

hodnotné ceny. velké poděkování 
patří nejen všem soutěžícím, ale i 
organizátorům akce - dehet Kadaň z. s. . 

 
Pořadí TOP 3:
1. místo : hrubasovci 2
2. místo : Japatour
3. místo: Mustangové
 
Text a foto: Pavel Zárybnický

Jubilejní Den otců tradičně pobavil

Univerzita třetího věku na vodě
Málo vody, hodně kamenů, výborná 

nálada, splněné sny, nové zážitky… to 
byly asi hlavní znaky dvoudenního 
vodáckého výletu, na který se vydalo 
12 odvážných studentů kadaňské U3v. 
v úseku mezi dubinou a perštejnem si 
někteří připomněli dávno zapomenuté 
vodácké umění, pro jiné to byla 
naopak premiéra. nebudeme-li nikoho 
jmenovat, asi se nijak neprohřešíme 
informací, že nejstarší účastnici výpravy 
je 77 let! „Jsem moc rád, že jsme mohli 
být u toho, protože optimismus, vitalita 
a radost ze života, která ze všech čišela, 
byla opravdu dobíjející“, řekl Jiří Štěrba 
ze spolupořádajícího ddM Šuplík.   red

Barvička v barvě zlaté

dne 29. 5. se děti z Mateřské školy 
barvička účastnily Klaunových her 
2023 a nejen, že si hry pořádně užily, 
ale dokonce získaly jedenáct medailí 
z osmnácti možných. tito budoucí 
olympionici si kromě stání na stupni 
vítězů mimo jiné také zasoutěžili                 
v disciplínách, jakými byly třeba skok 
daleký, hod medicinbalem a běh na 50 
m. v závěrečné štafetě pak vykouzlily 
děti náskok o celou čtvrtinu trasy.

     na naše sportovce jsme velmi 
pyšné. speciální poděkování ale patří 
hlavně ddM Šuplíku Kadaň za vytvoření 
příjemné atmosféry a celého skvělého 
sportovního dopoledne. 

     sportovní úspěchy dětí                           
z barvičky zde ale neskončily. děti dále 
reprezentovaly školu na olympijských 
hrách mateřských škol v okresu 
chomutov dne 6.6, které se již 28. rokem 
konaly v Klášterci nad ohří. děti zde 
soutěžily ve sprintu, ve skoku dalekém 

snožmo, v hodu tenisovým míčkem do 
dáli a další. přestože počasí olympiádě 
nepřálo a v jeho důsledku se hry konaly 
na kláštereckém zimním stadionu, 
dobrá nálada převažovala a dětem tento 
fakt na elánu vůbec neubral. 

      slavnostní zahájení se neobešlo 
bez caesara, ale také pana starosty 
města Klášterce, který dětem popřál 
mnoho štěstí do her. děti si vybojovaly 
mezi celkem 21 školkami krásné 1. místo, 
které si převzaly za poslechu české 
národní hymny.

      celou sportovní událost si, za 
hudby inky rybářové, děti užily na 
maximum a ta připisuje mezi další 
krásné vzpomínky. speciální poděkování 
patří proto Mateřské škole bruslička 
za vydařenou akci, férový přístup a 
bezvadnou organizaci. děkujeme a 
budeme se těšit na příští rok.

Tým, kolektiv a pedagogický sbor
MŠ Barvička

Účastníci výpravy. Foto J. Štěrba

turistické informační centrum                  
v Kadani připravilo předprázdninovou 
sérii vlastivědných procházek pro 
děti z mateřských škol. děti se při 
nich dozvídají zajímavosti z kadaňské 
historie a navštíví místa, která by měl 
každý správný Kadaňan znát. na snímku 
pracovnice tic nela endrštová ukazuje 
dětem z MŠ Klásek loket umístěný na zdi 
radnice, aby trhovci v minulosti nemohli 
podvádět.                  M. Šíl
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8. ročníK atleticKých Závodů

Atletický mítink Královského města Kadaně
Mčr fsKa v česKé lípě

Další zlato pro závodníky KKK
Začněme od konce: počet klubů 22,  

počet závodníků 124, počet startů 240, 
počet disciplín 18.

tak vypadal statisticky letošní atletický 
mítink  konaný ve středu 7. června na 
kadaňském oválu. i když se půl hodiny 
před závodem nad hřištěm přehnaly 
deštivé mraky a malinko nám navlhčily 
dráhu, v 16.30 při startu šedesátek 
mladších žáků už měli závodníci ideální 
podmínky pro své běhy.

Závodníci i jejich trenéři si pochvalovali 
ideální podmínky, neboť vítr foukal 
kolem dvou metrů za sekundu do zad.
někomu to sice malinko fouklo nad limit, 
ale mnoho závodníků si zde vytvořilo 
osobní rekordy. naše barvy hájilo sedm 
závodníků (bylo by víc, ale zranění je 
vyřadilo ze soubojů). na medaile sice 

nedosáhli, ale i oni si vytvořili osobní 
maxima. po vyhlášení nejlepších 
a předání cen a diplomů přišlo na 
hodnocení mítinku. 

Kladné hodnocení závodníků a trenérů 
nutí organizátory na příští rok navýšit 
disciplíny, neboť o mítink je veliký 
zájem a dají se zde určitě plnit limity na 
vrcholné soutěže, jako je mistrovství 
republiky a možná i evropa, svět nebo 
olympiáda, neboť mítink byl přihlášen 
na iaaf do Monaka, aby zde dosažené 
výsledky byly platné! 

vedení klubu děkuje všem. spon-
zorům (město Kadaň, severočeské doly 
z.s.), vedení tatranu Kadaň za perfektní 
zázemí, rozhodčím a všem závodníkům.

                                                Václav Peleška

Běh na 60 metrů. V černém běží kadaňská Adéla Kpecká. Foto ATLETIKA Kadaň

Čtvrtý Dětský den v SSK Kadaň
4. ročník dětského dne pořádal 3. 

června sportovně střelecký klub Kadaň 
pro děti svých členů.

   letošního ročníku se zúčastnilo 19 
dětí, které soutěžily v devíti disciplínách. 
hodu s kroužky, míčkem na panáka i 
granátem na cíl. střílelo se z luku, kuše, 
vzduchové pistole a pušky.

   pro děti byla i lákavá akční úloha          
s dětskou pistolí typu nerf. na závěr 
se děti vyřádily  v kolektivních hrách 
typu štafeta a přetahovaná lanem. 
nechybělo ani opékání buřtů, po kterém 
dostaly děti balíček s ovocem a jinými 
dobrotami.   J. Míchal, foto R. Totzauer

dne 10. června se konalo Mčr fsKa           
v české lípě, kterého se účastnili i naši 
závodníci nicol Matušová, lada skalská 
a Jakub skalský.

nicol Matušová si obhájila loňské 1. 
místo v kumite bob, kde letos startovalo 
37 závodnic. žádná ze závodnic 
nenašla recept, jak nicol porazit.                                  
v další disciplíně Kata ještě přidala 2. 
místo, kde byla také účast hojná, neboť 
zde startovalo 18 závodnic. nicol se 
hravě probojovala do finále, kde jí o 

Nicol Matušová a Lada Skalská při sestavě. Foto KKK

jeden rozhodcovský praporek porazila 
soupeřka, která zacvičila pěkně svou 
katu.

Jakub skalský vybojoval krásné 3. 
místo v kata, kde se musel probojovat 
přes dalších 20 závodníků. Jeho 
bojovnost a dobře zacvičené katy ho 
právem dostaly až na bednu vítězů. ladě 
skalské to bohužel tento rok nevyšlo, 
ale i přesto si veze další zkušenosti, se 
kterými se dá pracovat. 

                                            Miroslav Matuš

Olympijský běh v Kadani

TJ Slávie Kadaň bilancuje

domácí plavecký klub slávie Kadaň 
má za sebou první celou jarní sezonu. 
od svého založení na přelomu zimy a 
jara loňského roku udělali trenéři, děti 
i všichni ostatní, kdo jsou s kadaňským 

Martin Doksanský při tréninku. 
Foto TJ Slávie Kadaň

plaváním spojeni, pořádný kus práce. 
a po úspěších na krajských přeborech 
a na poháru české republiky v květnu a 
červnu tohoto roku se náš klub pořádně 
zviditelnil. Získali jsme osm medailí 
na krajském přeboru mladších žáků 
ve varnsdorfu, včetně prvního titulu 
krajského přeborníka – lada Kobzová 
na 400m kraul. ona a Matyáš staněk 
se navíc na základě skvělých časů                   
v několika disciplínách kvalifikovali na 
malé mistrovství čr dětí  – pohár čr 
desetiletých a jedenáctiletých. a oba 
se na těchto vrcholných závodech 
rozhodně neztratili.

v klubu je dnes zapojeno 7 trenérů, 
3 další dospělí spolupracovníci a 43 
dětí ve věku od sedmi do dvanácti let. 
děti jsou zařazeny podle výkonnosti 
do tří družstev – přípravky, pokročilých 
plavců a závodního družstva. Jednotlivá 
družstva mají od dvou do čtyř tréninků 
v kalendářním týdnu, součástí 
tréninkových plánů je i suchá příprava. 
Každého půl roku (v únoru a září) se 
organizují nábory nejmladších plavců 
– do nich se mohou zapojit všichni 
zájemci ve věku šest až osm let. naším 
cílem je postupně rozšířit počet dětí        
v tréninkovém procesu až na sto.

navázali jsme úzkou strategickou 
spolupráci s 1. ZŠ Kadaň, můžeme 

využívat tamní bazén pro tréninky 
nejmenších dětí a tělocvičnu pro 
suchou přípravu všech. s paní ředitelkou 
gahlerovou je vynikající spolupráce. 
stejně jako se všemi, kdo mají na starosti 
domácí 50m bazén v čele s vedoucím 
pepou Kočím. v období, kdy není                
k dispozici hala nad 50m bazénem 
(část května, červen a září), vozíme děti 
autobusem do žatce a do chomutova, 
kde trénujeme v bazénu střední školy 
ekonomické a v aquasvětě chomutov. 
v obou klubech vyrostlo v posledních 
letech mnoho českých plaveckých 
reprezentantů. Kadaňské plavání má 
tak zajištěnu možnost celoročního 
trénování, perspektivu trvalého rozvoje 
a dalších úspěchů.  Martin Doksanský

Kdyby přišel ještě jeden, bylo by 
jich šedesát. tolik běžců se sešlo 
dohromady ve všech kategoriích na 
startu letošního ročníku olympijského 
běhu. Kadaňský závod byl jedním               
z jedenadevadesáti, které proběhly po 
celé republice.

běželo se v několika kategoriích. od 
běhů na 500 m pro děti do deseti let až 
po hlavní závod na 10 kilometrů pro ženy 
a muže.

vítězem hlavního závodu, který byl 
odstartován v živém vysílání českého 
rozhlasu, se mezi muži stal Jakub 
stejskal v čase 35:57. Mezi ženami byla 
nejrychlejší soňa podhorná, která 
zaběhla deset kilometrů v čase 47:32.

v celé čr se běhu zúčastnilo více než 
72 tisíc běžců všech věkových kategorií. 
a protože celý závod má kromě podpory 
olympijské myšlenky i charitativní 
rozměr, vybralo se krásných 474 300 
korun.        M. Šíl

I když závodíte, můžete mít dobrou náladu.  
Dole start hlavního závodu. Foto M. Šíl


